
   Zápis z 25. schůze Rady obce konané 7.9.2016 v 18.30 hod. 

Přítomni: J. Březka, B. Křížová, Mgr. M. Chalupa, P. Viliš, ing. L. Dostálová 

Hosté: Ing. Bajer  

Program: 

1. Pronájmy pozemků  

2. Pronájem pozemků AG Zemas  

3. Platový výměr ředitele ZŠ 

4. Výsledek výběrového řízení  

5. Žádosti 

6. Různé 

Jednání:  

Jednání zahájil starosta obce v 18.30 hod. 

1. Pronájem pozemků. Obec eviduje několik žádostí o prodloužení nájmů a několik 

nových žádostí. Je třeba vyvěsit záměry a u některých pronájmů doba vyvěšení 

záměru probíhá.  

2. Ing. Bajer přišel členům RO vysvětlit možnosti při uzavírání další smlouvy o 

pronájmu pozemků mezi obcí Bory a Zemas AG a.s. 

Usnesení č.2/25 RO: RO schvaluje návrh Ing. Bajera. 

Hlasování 5-0-0 

3. Nový platový výměr ředitele ZŠ. 

Usnesení č.3/25 RO: RO schvaluje nový platový výměr ředitele ZŠ v souladu s 

novelizací Nařízení vlády 564/2006 ve znění pozdějších přepisů s účinnosti od 

1.9.2016 

Hlasování 5-0-0 

4. Zpráva Komise o výběrovém řízení na zpracování projektové dokumentace na 

vybudování odborných učeben v ZŠ. Nabídku podaly 3 firmy:  

Santis a.s. - nabídková cena včetně DPH – 840 950,- Kč 

Energy Benefit centre a.s. - nabídková cena včetně DPH  937 387,- Kč  

a Ing. Mária Necidová 499 730,- Kč 

Nejnižší nabídku tedy podala Ing. Mária Necidová. 

5. Žádosti: SDH žádá o odpuštění nájmu z KD při konání oslav k 120. výročí založení 

SDH 22.7.2016 

Usnesení č.5/25 RO: RO neschvaluje odpuštění nájmu, ale navrhuje a schvaluje pro 

tuto akci účtovat nájem za KD stejně jako rodinné oslavy. 

Hlasování 5-0-0 

- Žádost o pronájem obecního bytu. Obec momentálně žádný volný byt nemá. 

- Žádost o koupi stavební parcely  

6. Různé: - Upravit a zarybnit rybník Horník pro malé rybáře. Bylo by třeba vyřešit to 

teď na podzim, a dohodnout pravidla. Zjistit jak se to dělá v jiných obcích. 

Usnesení 6/25 RO: RO pověřuje P. Viliše svolat jednání s TJ Družstevník Bory 

Hlasování 5-0-0 



 Zápis ze 25. schůze Rady obce konané 7.9.2016 
 

- Vodovodní přípojky na Sádkách. 

Usnesení č.6a/25 RO: RO schvaluje zadání práce na projektové dokumentaci na 

vodovodní přípojky pro již stojící rodinné domy v lokalitě na Sádkách 

Hlasování 5-0-0 

- Firma, která budovala světlíky v MŠ, dodala fakturu o 5 tis. vyšší, s tím že jedno 

sklo ve světlíku bylo rozbité a museli ho nechat udělat nové. Problém je, že k této 

závadě nikoho nezavolali, nevyfotili, nebyl učiněn zápis a nemohlo tak být ani 

uplatněno žádné pojištění apod. 

Usnesení č.6b/25 RO: RO zamítá navýšení ceny za vybudování světlíků v MŠ o 5 

tisíc. 

Hlasování 5-0-0 

 

 

Závěr jednání 20.30. hod. 

 

   

Blanka Křížová       Josef Březka 

místostarostka obce      starosta obce 


